
Sprawozdanie Komisji Kultury, Turystyki, Promocji i Sportu 

 

 

 
     W okresie międzysesyjnym Komisja w okrojonym składzie spotkała się 21 października 

2020r., gdzie omawiała następujące tematy: 

 

1. Spotkanie z panem prezesem Andrzejem Wąsowiczem. 

 

Na początku spotkania, pan prezes omówił organizację Letniego Grand Prix w skokach 

narciarskich, za którą otrzymał w protokołach pokontrolnych wiele pozytywnych opinii. 

Zawody uznano za wzorzec do naśladowania dla pozostałych krajów organizujących zawody 

w skokach narciarskich. Następnie pan prezes odniósł się do nadchodzących zawodów 

rozpoczynających rywalizację o Puchar Świata w skokach narciarskich iż termin zawodów 

nie jest zagrożony, a przebieg i charakter zawodów będzie uzależniony od obostrzeń 

związanych z epidemią korona wirusa.  

                 

2. Spotkanie z grupą śpiewaczą. 

 

          Na spotkaniu pojawiła się grupa Wisła Plus, która przedstawiła swoją działalność i 

problemy z jakimi się borykają. 

 

3. Przygotowanie do sezonu zimowego. 

 

         Pan sekretarz miasta Wisła, poinformował że inauguracja sezonu zimowego ponownie 

odbędzie się w Wiśle prawdopodobnie na Cienkowie, a także zaznaczył iż pomimo trudnych 

czasów, gdzie wszyscy żyjemy w niepewności, ciągle staramy się utrzymać promocję naszego 

miasta. 

 

            Członkowie komisji spotkali się również 3.11.2020r. na połączonych komisjach , 

które odbyły się w sposób hybrydowy, gdzie omawiano materiały przygotowane na sesję. 
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